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Uldis – Labdien,Vēlējos uzzināt vai

Labdien,
Vēlējos uzzināt vai nākotnē ir plānots veidot gājeju celiņu/trotuāru uz Vidrižu ielas starp
Alfrēda kalniņa ielas un Krūmu ielas? Šajā posmā ir intensīva auto satiksme un ir arī
līkums aiz kura grūti ievērot gājējus.
Un vēl posms skaitās arī oficiālā dzelzsceļa šķēršošanas posms – mazais posms uz Vidrižu
ielas Līdz kŗumu ielai ir diezgan šaurs, lai apmainītos divi auto un paralēli vēl gājēji iet un
stumj ratiņus.


